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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 29 januari 2024 
 

Aanwezig: Ron Jansen (voorzitter), Monique van der Bijl, Troy Douglas, Joris Hoeboer, Nynke 
Straatsma, Edwin Lokkerbol, Elvira Stinissen, Chavelli Stolk, Bart Volkerijk en Karen 
Huizer (secretaris). 

Verhinderd: Rob van Bokhoven, Wimar Bolhuis, Ronald de Jong, Rachid Najib en Birgül Özmen. 
 

 
1. Opening en Mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Een aantal leden is, om verschillende 
redenen, verhinderd. Gezien deze afwezigen wordt de agenda aangepast en vervallen de 
agendapunten 3 en 5, het speeddaten van de werkgroepen. 
 
2. Follow-up Heisessie 
2a. Het verslag van de heisessie d.d. 8 december 2023 wordt zonder opmerkingen vastgesteld. 
2b. Naar aanleiding van de heisessie is een document opgesteld met de missie en werkwijze van de 
Adviesraad voor Sport (AvS). In de vergadering wordt dit document besproken.  
Allereerst wordt stilgestaan bij de Why?. In de discussie gaat het onder andere over de scope van de 
AvS; sporten en/of bewegen. Gesteld wordt dat het volledige beweegdomein erg groot is. Lastig is ook 
te definiëren wanneer spelen/bewegen/sporten van het een naar het ander overgaat. Vastgesteld wordt 
dat sport (zowel georganiseerd als ongeorganiseerd) het vertrekpunt is en dat bewegen een opmaat 
naar sporten is. De taakopvatting van de AvS zal breed blijven, waarbij jaarlijks een keuze wordt 
gemaakt waar de focus op ligt afhankelijk van de actualiteit. Daarnaast wordt gediscussieerd of de AvS 
een eigen ambitie moet formuleren of dat de ambitie altijd in het verlengde van de gemeente ligt. 
Vastgesteld wordt dat de formulering van het huidig reglement nog steeds passend is met de 
nuancering naar beweegbeleid in plaats van recreatiebeleid1. 
Vervolgens wordt stilgestaan bij de How?. De voorzitter ligt toe dat in de laatste jaren een kanteling is 
gemaakt naar een vertegenwoordiging van verschillende expertisegebieden binnen de AvS. De 
gemeente is positief over deze ontwikkeling. Op de voorgestelde tekst wordt een kleine wijziging 
doorgevoerd.  
Ook bij de What? wordt stilgestaan. De genoemde focus thema’s betreffen hoofdthema’s waaronder 
verschillende sub thema’s vallen die jaarlijks kunnen verschillen als gevolg van actualiteiten. De 
(individuele) sporters vallen onder het thema ‘Sportdeelname’.  
De voorzitter ligt de voorgestelde werkwijze voor de werkgroepen toe waarbij iedere werkgroep het 
continue proces doorloopt van ‘verdiepen’, ‘volgen’ en ‘adviseren’. Aandachtspunt daarbij is de 
communicatie met stakeholders, dat zal per advies maatwerk zijn. In de discussie over de werkwijze 
wordt opgemerkt dat de voorgestelde werkwijze op hoofdlijnen is waarbij er flexibiliteit moet blijven om 
in te spelen op de actualiteiten en ontwikkelingen. Ook wordt benoemd dat de werkwijze een basis biedt 
om meer proactief te kunnen werken. Iedere werkgroep is gekoppeld aan een thema. De werkgroepen 
zullen zelf een voorstel maken voor de kaders van het betreffende thema. Het onderwerp ‘Veilig 
Sportklimaat’ komt bij veel thema’s aan de orde. Rob is vanuit juridisch perspectief de expert op dit 
onderwerp. 
Voorgesteld wordt om ook nog een extra kader te maken met een nog niet ingevuld thema dat kan 
worden gebruikt bij onverwachte actualiteiten. 
Er zal nog worden nagedacht over hoe het document ingezet zal worden. In ieder geval is het goed ter 
kennisneming voor nieuwe AvS leden. 
2c. Het DB heeft op basis van expertises een voorstel gedaan voor de indeling van de 
werkgroepen. De AvS-leden wordt gevraagd dit te bekijken en bij de secretaris aan te geven als er een 
voorkeur voor een andere werkgroep is. 
 

 
1 “De Adviesraad stelt zich als onafhankelijk orgaan ten doel het bevorderen van een optimaal sport- en 
beweegbeleid van de gemeente Den Haag. De Adviesraad richt zich hierbij op het gehele domein van sport en 
bewegen.” 
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3. Speeddate werkgroep – deel 1 
De speeddate wordt gecanceld. 
 
4. Verslag / voortgang 
4a.  Het verslag van de adviesraadvergadering van 22 november 2023 wordt zonder opmerkingen 
vastgesteld. 
4b.  Joris en Nynke geven een terugkoppeling van het overleg met de gemeente m.b.t. het advies 
Vaardig in Bewegen. Het overleg heeft voor verduidelijking van het advies gezorgd bij de gemeente. De 
gemeente zal de duiding van het advies overbrengen naar de wethouder, waarbij de werkgroep heeft 
aangeboden om een nadere toelichting te geven aan de wethouder zodat hij de urgentie goed kan 
overbrengen bij de schoolbesturen. 
4c. De voortgangslijst van het dagelijks bestuur wordt toegelicht door de secretaris waarbij de 
wijzigingen in blauw zijn aangegeven. In het bijzonder wordt aandacht gevraagd voor de 
ontwerprichtlijnen voor een beweegvriendelijke omgeving waarvoor de gemeente een informeel 
schriftelijk advies heeft gevraagd aan de AvS. Dit zal worden opgepakt door de werkgroep 
sportinfrastructuur. Daarnaast meldt Elvira dat zij overleg heeft gehad met de gemeente met betrekking 
tot het beweegloket. Voor dit onderwerp dient eerst duidelijkheid te komen over wat voor soort advies 
gewenst is en wat de planning is. 
4d. Het rooster van aftreden is ter informatie toegestuurd. Op dit moment zijn hier geen acties 
benodigd. 
 
5. Speeddate werkgroep – deel 2 
De speeddate wordt gecanceld. 
 
6. Rondvraag 
Er zijn geen punten voor de rondvraag. 
 
7. Sluiting 
De voorzitter dankt iedereen voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering. 


